



# Protokoll Styremöte LP4 LV5

## Närvarande

Ordförande:	Gustav Eriksson
Vice ordförande:	Hanna Johansson
Kassör:	Martin Andersson (frånvarande)
Informationsansvarig:	Tage Berdenius Norström
Utbildningsansvarig:	Alexander Back (frånvarande)
Arbetsmarknadsansvarig:	Malin Stenbom
SAMO:	Leon Larsson (frånvarande)

## 1. Formalia

- i.** Ordförande Gustav Eriksson förklarar mötet öppnat kl. 12:12
- ii.** Mötet godkänner dagordningen – Ja
- iii.** Föregående mötesprotokoll – Ja
- iv.** Inadjungeringar – Nej
- v.** Veckans grej – Game of Thrones S6E2

## 2. Dagsformsrunda och lägeskoll

**Malin:** Mår bra ska ha kompisar från Karlstad över,

**Hanna:** Mår bra!

**Alex:**

**Martin:**

**Leon:**

**Gustav:** Ohmsitts, folk sov hemma hos Gurra, hade roligt!

**Tage:** Mår sådär,

## 3. Meddelanden

## 4. Post



## 5. Mötesrapporter

**Alex, -**

**Gustav,**

**Malin,** Ernst möte, PEMA 3/5, Fylla hela speakersveck med föreläsningar, mentorskapsansvariga för 3:or. Möte med Svift gällande Ernst roll under mottagningen.

**Hanna,** Ordföranderådet - prata om studentrösten, diskuterade stressen och att de har fria tyglar gällande arrangemang. Frågor kring pHadderkontraktet togs upp och diskuterades, svårt att få fram något konkret, skjuts upp till nästa års mottagning.

**Leon, -**

**Martin, -**

**Tage,** InfU – mycket bra information om gerillamarknadsföring,

## 6. Avstämning av att-göra-listan

**Alla,**

**Gustav,** jobbat med sektionmötet, pHadderkontrakt

**Malin,** PEMA, pratat med KAOS gällande sponsorer, KARM krishantering

**Hanna,** pHadderkontrakt, Kommittékväll

**Tage,** träffat Webbdesigner fått klarhet gällande hemsidan

**Alex,**

**Martin,**

**Leon,**

## 7. Val av representation

Ingen

## 8. Diskussion: Motionslunch

Tråkigt att inte så många, tanke om folk inte vågar komma hit. Kanske sitta i Kemientrén eller Gt/Spritis. Rusta upp styretrummet för göra det mer välkomnande. Vara tydligare med att man skriva motioner/äskningar om lite allt möjligt.

Beslutar att göra det igen till hösten.



## **9. Beslut: Proposition till sektionstmötet**

*Styrelsen beslutar*

*Att godkänna propositionen i sin helhet*

## **10. Ernst tillgångar**

Ändringar: Att fonden hanteras av sektionstyrelsen, vinsten tillfaller sektionstyrelsen att placera, viss del av pengarna går till inventarier, vill ha kontroll över vad pengarna till sektionslokalerna används till.  
Meddelar sektionstmötet på tisdag 10/5

## **11. Motionssvar**

Måla om märket – yrkar på att godkänna motionen i sin helhet  
Städrutiner – yrkar på att godkänna motionen i sin helhet  
Streckapp – yrkar på ändringsyrkande av motionen till att ”utveckla en möjlighet till nytt streck system genom att tillsätta en eller flera personer”  
KKs överskott – yrkar på avslag i sin helhet, ge förslag att ha ett arrangemang där dem intjänade pengarna går till välgörenhet

## **12. Genomgång av att-göra-listan**

**Alla,  
Gustav,  
Tage,  
Malin,  
Hanna,  
Alex,  
Leon,  
Martin,**

## **13. Mötesplanering**

Lunchmöte inför sektionstmötet – 10/5 på lunchen  
Styrelsemöte – 12/5



## **14. Övriga frågor**

- I. Bild till modulen – Tage ska kolla på datum och intresse
- II. Sammanställning av resultat från studentrösten – till den 19/5
- III. Inför sektionsmötet -

## **15. Mötets avslutande**

Ordförande Gustav Eriksson avslutar mötet kl. 12:58